



Dear parents,

According to ADEK announcement we would like to inform you that the spring break has been brought forward for the students starting from 8/3/2020 to 19/3/2020. During this period, the school will use the first two weeks to make sure all plans are in place to implement distance learning for all levels from Kindergarten through the Ninth grade, where we will start activating it from the date of 22/3/2020.

Parents will be contacted later to be informed about the details related to distant learning
So you are requested to follow and check the school's website continuously (Orison)

We advise that you follow our social media accounts for all official announcements relating to the education sector.



Instagram

: intljubileesch



:Int'l Jubilee Private School Abu Dhabi (IJPS)-American Syllabus

School Admin,

أعزائي أولياء الأمور المحترمين،،،،

تبعاً لإعلان دائرة التعليم والمعرفة نود إعلامكم بأنه قد تم تقديم عطلة الربيع للطلبة لتبدأ بتاريخ 2020/3/8 وحتى 2020/3/19 وخلال هذه المدة ستعمل المدرسة على تجهيز الخطط المتعلقة بالتعليم عن بعد لجميع المراحل من الروضة وحتى الصف التاسع ، حيث سنبدأ بتفعيلها من تاريخ 2020/3/22 .

سيتم التواصل مع أولياء الأمور لاحقاً لإبلاغكم بالتفاصيل المتعلقة بالتعلم عن بعد لذا يرجى من حضرتكم متابعة موقع المدرسة (أورايزون).

كما نحثكم على متابعة مواقع التواصل الإجتماعي الخاصة بالمدرسة (انستغرام، فيسبوك) باستمرار لمعرفة آخر المستجدات والتحديثات المتعلقة بالتعلم عن بعد.

إدارة المدرسة ،

